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Høring vedrørende udbud af diabetesartikler 
 
 

Ældrerådet har behandlet sagen vedrørende udbud af diabetesartikler til visiterede 
borgere. 
Ældrerådet anbefaler at det undersøges for muligheden for at indkøbe et bedre apparat 
end det eksisterende blodsukker apparat, som ikke er præcist nok. 

 
Erfaring fra brugerne som Ældrerådet har talt med er, at det ved sammenligning af forskellige 
apparater har vist sig, at det nuværende apparat ikke måler korrekt. Erfaringen er, at udstyr fra 
eksempelvis sygehuset, er mere korrekt. 

 
 
Med venlig hilsen 
Slagelse Kommunes Ældreråd 

 
Tonny Korndrup 
formand 


